

Newsletter

CTI华测检测机构 REACH 研发中心 2008年精选



- REACH进行时
- 高关注物质
- 全球风暴
- CTI与REACH

REACH法规颁布至今一年半的时间里，我们看到这一宏伟法规一步步的实施、修改、完善；此间，欧盟境内外的企业们或焦急、或观望抑或信心满怀；时至今日，预注册尘埃落定，但REACH对化学品的管控还任重道远。在这辞旧迎新的日子，让我们一起来回顾2008与REACH有关的回忆。

REACH进行时

- ✦ 2008年1月28日 ECHA成员国委员会开始工作；
- ✦ 2008年5月30日 REACH-IT启用企业登陆和预注册功能；
- ✦ 2008年7月22日 REACH-IT开通批量提交预注册资料功能；
- ✦ 2008年9月24日 ECHA增设新网页供查询化学信息；
- ✦ 2008年11月14日 ECHA完善REACH-IT以满足其不断增加的使用量；
- ✦ 2008年11月20日 快速服务-REACH-IT及预注册常见问题解答；
- ✦ 2008年11月26日 为防范预注册的拥挤，调试后台提交程序；
- ✦ 2008年12月02日 ECHA公布注册的初步统计数据（预注册达260万份，10万多种物质）；

✦ 2008年12月15日 临时资料提交系统关闭；

✦ 2008年12月17日 REACH-IT关闭；

✦ 2008年12月19日 帮助台关闭；

✦ 2009年1月5日 REACH-IT重新开启。那些没有按期对应注册物质完成预注册资料提交的企业，如果满足late pre-registration的条件，仍可通过开启后的REACH-IT提交预注册。



高关注物质 (SVHC)

2008年6月30日，欧盟REACH第一批SVHC评议物质应用范围及测试方法。

2008年10月09日，欧盟成员国一致确认了首批15种物质SVHC物质。

2008年10月28日，ECHA公布将首批的15种SVHC物质列入授权候选清单。

2008年11月04日，ECHA企业提醒必须为归入授权候选清单中的物质承担相应义务。这些义务针对物质本身，配制品中、以及物品中的物质均适用。



从2011年开始，如果物品含有候选清单中的SVHC且 $>0.1\%$ (w/w)，并且在物品中的总含量 >1 吨/年/公司，则欧盟范围内此类物品的制造商或进口商必须向ECHA进行通报。

在2010年12月1日前归入候选清单中的物质，必须在2011年6月1日前完成通报；

在2010年12月1日或在之后归入候选清单中的物质，必须在归入列表后六个月内完成通报。



全球风暴

历时十年策划组织，REACH浓墨重彩，终于登上了全球贸易的舞台。伴随众多企望，先天无比强大的REACH，甫一面世，就在全球引发了一场史无前例的质量风暴.....

●非政府组织(NGOs, non-government organization)抨击新修订的REACH附件XIII《PBT&vPvB判定标准》对PBT&vPvB的定义太“窄”，这样会导致很多的PBT&vPvB被REACH忽略。

- ECHA 公布首批 SVHC 候选清单后，2008年10月28日，德国联邦环境局 (UBA) 发表声明敦促消费者行使 REACH 权利，向供应商索取产品中关于列表上15种SVHC的信息。
- 英国于11月13日出台了REACH实施细则，12月1日起正式生效。其中，在该文件的第5部分，详细规定了违反REACH的具体惩罚措施。
- 目前，已经向欧委会提交REACH实施细则规定的成员国有：英国、德国、匈牙利、捷克、丹麦、芬兰、荷兰、挪威、瑞典等14个国家。仍然有近半数（13个）欧盟成员国，还没有向欧委会提交REACH违规制裁和惩罚规定，其中包括法国和意大利。

●日本REACH

日前，日本经济产业省、环境省、厚生劳动省已草拟了相关方案，并将在来年提交国会审议。政府通过对企业报告资料的汇总分析来把握化学物质总量，并监督其不会对环境和国民健康造成损害。同时，政府还将公布危险性较高的“优先评价物质”，并把有害化学品由354种增加到462种。



●美国加州REACH

2008年9月29日，施瓦辛格签署了 AB 1879 《有害材料和有毒物质的评估与管控》和 SB 509 《有毒信息交流平台》两项法案，以消除有害化学品及其在消费品中的使用，使加州走向全面的绿色化学之路。



CTI与REACH

唯一代表

CTI华测检测机构成功代理第一例预注册

华测检测机构于2008年6月2日在伦敦成立子公司，并完成第一例预注册的代理工作。

目前为止，CTI已成功完成几百家企业数千种物质的预注册代理服务。

REACH管理师培训

CTI在华东、华南、华北、台湾、香港等地区成功举办数十场REACH管理师培训，帮助企业成功应对REACH法规，广受业界赞誉。

学员在认真听课



CTI讲师为学员讲解REACH法规的详细要求



热烈的课堂讨论氛围



要闻集锦.

CTI与华硕、香港生产力促进局（HKPC）成功举办《协助企业符合REACH法规》研讨会

CTI与和硕联合科技联手，REACH管理师巡讲全面启动

CTI专家应邀参加欧盟第212号WTO/TBT通报评议会

更多信息：<http://www.cti-cert.com/reach/news.asp?cls1=136&cls2=147#>

CTI-REACH服务

REACH培训

REACH注册实务指导

产品REACH义务分析评估

REACH唯一代表

REACH代理预注册

REACH代理(Pre-)SIEF

REACH代理注册

REACH-SDS制作

REACH检测

材料分析

SVHC筛选测试/定量测试



应对REACH

CTI与你同行

联系人：芦伟 Rebecca Lu
 电话：86-755-3368 3720(大陆)
 852-2743 2128(海外)
 传真：86-755-3368 3385
 邮箱：REACH@cti-cert.com
 网址：<http://www.cti-cert.com/reach>

声明

本刊由CTI版权所有，援引相关内容时请注明出处。对本刊内容或外观未经授权的变更、伪造、篡改均属非法，违者将依法追究其法律责任。

本刊所涉内容仅供参考，阅读者在援引相关信息时请自行分析、谨慎判断，对于因使用（或不能使用）本刊及其中的信息而产生的任何形式（直接、间接或其他）的损失、损害或其它方面影响，CTI不承担任何责任。

From publication of REACH upon, one and a half years have gone, and we had seen the magnificent regulation implement, modify and improve step by step. Although the dust of the pre-registration has settled, there still is a long way for REACH to go on managing and controlling chemicals. On the day of ringing a new year in as well as an old year out, let us look back some events about REACH.

REACH IN PROCESS

✦ **28 January 2008** The Member State Committee of ECHA Starts Working

✦ **30 May 2008** REACH-IT Will Be initially Used for Company Sign-Up And Pre-Registration

✦ **22 July 2008** REACH-IT bulk pre-registration functionality now available

✦ **24 September 2008** ECHA Launched A New Web Section to Provide Information on Chemicals

✦ **14 November 2008** ECHA Introduces Further Improvements in REACH-IT But Usage Continues to Increase

✦ **20 November 2008** Rapid Response Service - Frequently Asked Questions on REACH-IT And Pre-Registration

✦ **26 November 2008** Preview Of The Back-Up Submission Procedure for Pre-Registration

✦ **2 December 2008** Companies Submitted over 2 Million Pre-Registrations by The Deadline

✦ **15 December 2008** Temporary Submission Now Ended And REACH-IT Closed

✦ **17 December 2008** REACH-IT shutdown

✦ **19 December 2008** Helpdesk Shutdown

✦ **5 January 2009** REACH-IT Re-Launched
Companies that have failed to pre-register cannot continue manufacturing or importing their substance until they have submitted a full registration dossier, unless they meet the criteria of late Pre-Registration.



SVHC

30 June 2008 Proposals for Inclusion of Substances in The Candidate List Kick off Echa'S Public Consultations

9 October 2008 ECHA Member State Committee Agrees on The Identification of 15 Substances of Very High Concern

28 October 2008 ECHA has Included 15 Substances in The Candidate List of Substances of Very High Concern (SVHC) for Authorisation

The candidate list: http://echa.europa.eu/doc/press/pr_08_38_candidate_list_20081028.pdf



4 November 2008 Candidate List Brings New Duties for Companies

EU and EEA producers or importers of articles have to notify ECHA if their article contains a substance on the Candidate List. This obligation applies if the substance is present above 0.1% (w/w) and its quantities in the produced/imported articles are above 1 tonne in total per year per company.

- For substances included in the Candidate List before 1 December 2010, the notifications have to be submitted not later than 1 June 2011.
- For substances included in the Candidate List on or after 1 December 2010, the notifications have to be submitted no later than 6 months after the inclusion.



REACH IN THE GLOBAL

With ten years preparation, REACH eventually mounted the stage of world trade. Under the expectation of numerous people, magnificent regulation of REACH caused a series of unprecedented storm of quality.

- NGOs (non-government organization) slam proposed criteria for identifying PBTs, vPvBs

The European Commission has "ignored" the views of Member State technical experts and drawn up proposed criteria under the REACH Regulation for identifying sub-

stances that are persistent, bioaccumulative and toxic (PBT) or very persistent and very bioaccumulative (vPvB) that will fail to identify many such substances, NGOs claim.

- **Proposed legislation in the United Kingdom** would grant customs authorities HM Revenue & Customs (HMRC) the power to detain goods they suspect of violating the European Union's registration, evaluation, and authorization of chemicals (REACH) law.
- **Nowadays**, 14 Members states of EU had handed over the REACH implement regulation for ECHA. They are United Kingdom, German, Finland, Norway, Sweden, etc. There are still 13 member states of EU have never submitted the REACH penalty and publish regulation, including France and Italy.
- **Japanese REACH & California REACH**



Japanese government had signed Japan Green Procurement Survey Standardization Initiative (JGPSSI).

California reached another environmental milestone with Governor Arnold Schwarzenegger's signing of AB 1879 (Sep 29, 2008) by Assemblymember Mike Feuer (D-Los Angeles) and SB 509 by Senator Joe Simitian (D-Palo Alto).

REACH



CTI & REACH

Only Representative (OR)

CTI accomplished the first pre-registration for a Chinese company as an Only Representative.

Centre Testing International Limited was established in London in June 2 and accomplished the first pre-registration for a Chinese company in June 29.

Thousands of substances have been pre-registered by CTI for about 200 companies.

REACH Specialist Training

Exports from Research & Development Centre of CTI had given over 50 lessons for personnels from companies in the eastern and southern China. Especially, CTI had held RS trainings in Taiwan and Hongkong as well. Thousands of students were granted the certification of RS-A and then gave much recognition.



CTI-REACH Reports

ASUS, Hong Kong Productivity Council and CTI jointly-held successfully seminar of Obligation of companies under REACH.

Exports from Research & Development Centre of CTI were invited to take part in WTO/TBT No.212 of EU Notification Consulting.

Foxconn, Gree and Asus had invited CTI exports to give RS Trainings for their own personnels and suppliers.

More information,

<http://www.cti-cert.com/reach/news.asp?cls1=136&cls2=147#>

CTI-REACH Services

Consultation & Information Notification

REACH Trainings

REACH Registration Practical Guidance

REACH Obligation Analysis Assessment

REACH Only Representative

Pre-registration

SIEF

Registration

REACH-SDS making

REACH-Testing

Materials Analysis

SVHC Testing

Hazardous substance testing



应对REACH

CTI与你同行

Contact : Rebecca Lu

Phone: 86-755-3368 3720(Mainland)

52-2743 2128(Oversea)

Fax: 86-755-3368 3385

E-mail: reach@cti-cert.com

Website: <http://www.cti-cert.com/reach>

Announce

• 2008 CTI. All rights reserved. Please specify the source when quote or refer any information. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law

• It is strictly educational and the reader should exercise his own care and judgment before relying on this information in any important matter. We shall not be liable for any loss or damage of whatever nature (direct, indirect consequential or other), which may arise as a result of your use of (or inability to use) this file, or from your use of (or failure to use) the information on this file.